

Title (en)

Device for cooking and straining food contained in a liquid including evaporation perforations and straining perforations

Title (de)

Koch- und Abtropfgerät für Lebensmittel in einer Flüssigkeit mit Dampfabzugs- und Abtropflöchern

Title (fr)

Appareil de cuisson et d'égouttage d'aliments contenus dans un liquide comprenant des perforations d'évaporation et des perforations d'égouttage

Publication

EP 1958551 A1 20080820 (FR)

Application

EP 08003030 A 20080219

Priority

FR 0753332 A 20070219

Abstract (en)

The apparatus has a cover (3) passes from a cooking position to a dewatering position and vice-versa when the cover is positioned on a container (2). A skirt (8) of the cover has two series of perforations arranged such that the series of perforations are respectively arranged in front of a pouring opening of a wall (4) of the container when the cover is positioned on the container in the cooking position and the dewatering position. One of the series of perforations constitutes openings for exhausting water vapor formed during cooking, where the other series constitutes dewatering openings.

Abstract (fr)

L'invention concerne un appareil de cuisson et d'égouttage (1) d'aliments contenus dans un liquide, du type comprenant un récipient (2) pourvu d'un couvercle (3) amovible lequel présente, sur sa partie inférieure, une jupe (8) comprenant deux séries de perforations, la première série de perforations constituant des orifices pour l'échappement de la vapeur d'eau formée au cours de la cuisson, la deuxième série de perforations constituant des orifices d'égouttage.

IPC 8 full level

A47J 27/21 (2006.01); **A47J 36/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47J 27/21191 (2013.01 - EP US); **A47J 36/08** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

US 5653881 A 19970805 - BRUSS WILLIAM [US], et al

Citation (search report)

- [X] US 5730045 A 19980324 - DELAQUIS MICHEL [CA], et al
- [X] US 2185897 A 19400102 - KRAUSE RICHARD F, et al
- [X] US 4310418 A 19820112 - BUSBEY SYLVIA S
- [X] US 5388732 A 19950214 - GREGER RICHARD W [US]
- [X] DE 20317540 U1 20040415 - TKI EUROP LTD JUNGINGER CONSUL [DE]
- [X] US 2004250690 A1 20041216 - RESTIS THOMAS [US], et al

Cited by

EP2556777A1; WO2009096881A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1958551 A1 20080820; CA 2621715 A1 20080819; FR 2912633 A1 20080822; US 2008196599 A1 20080821

DOCDB simple family (application)

EP 08003030 A 20080219; CA 2621715 A 20080219; FR 0753332 A 20070219; US 3362108 A 20080219